
     Horne d 10/2.16 

 Beretning fra Hav og strandjagtsudvalget. 

 

Der er ikke så meget at sige om det år der er gået.  

Der har været lidt uro ved Odense fjord ang. jagt på 

Stige Ø Nord, der gik ud på at strandjæger ikke skulle 

jage ud for Stige Ø. Hvis en ny jagtlejekontrakt på 

Stige Ø forhandles. Men denne aftale holdt IKKE vand . 

Der er efterfølgende sammensat en gruppe der skal 

arbejde sammen om jagten og de andre 

fritidsinteresser ved Odense fjord. 

Der har været forespørgsler om havjagt, hvor jeg har 

haft nye strandjæger med på vandet med god succes. 

Dette kan kun anbefale til andre gamle strandjæger at 

gøre det samme, så vi ikke bliver de sidste til denne 

jagtform.   

 

 


